
Referat af Stormøde onsdag den 23. maj 2007 kl. 19.00 

 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
2. Fremlæggelse og godkendelse af forslag til afdelingens budget for 2007/08. 
3. Valg af intern kasserer og revisor 
4. Valg af suppleant til afdelingsbestyrelsen og organisationsbestyrelsen 
5. Behandling af indkomne forslag 
6. Eventuelt 
 
 

Ad 1)  
Susanne blev valgt til dirigent og Merete til referent 
 
Ad 2) 
Jakob gennemgik det udsendte budgetforslag. Der er ingen huslejestigning bl.a. pga fritagelse for 
indbetaling til Landsbyggefonden. 
Henlæggelserne blev drøftet. Afdelingsbestyrelsen og DAB ser ingen grund til bekymring. Vores 
henlæggelser ligger i den øverste ende, når man ser på landsgennemsnittet. 
Budgetforslaget blev godkendt. 
 
Ad 3) 
Anne Petersen, Tinggården 47 blev genvalgt til kasserer. Peer Rievers, Tinggården 53 blev valgt til 
intern revisor. 
 
Ad 4) 
Michaela Møller, Tinggården 175 blev valgt til suppleant til afdelingsbestyrelsen og Brian Schou, 
Tinggården 13 blev valgt til suppleant til organisationsbestyrelsen. 
 
Ad 5) 
Livlig debat om de indkomne forslag vedr. Hullet. Forslagene blev vedtaget.   
 
Udvalget vil senere udfærdige en folder til brug ved udlejning. 
 
Forslaget om ændring af reglerne for vedligeholdelsesstandard blev vedtaget med den ændring 
at det er tilladt at opsætte listeloft efter nærmere anvisning fra ejendomskontoret. 
 
De indkomne forslag om vandspareforanstaltninger blev godkendt.  I debatten om emnet fremkom 
forslag om at opstille vandopsamlingsbeholdere ved fælleshusene. Afd.bestyrelsen vil arbejde 
videre på forslaget. 
 
Forslag om modernisering af køkkener i Type-5 boliger blev fremlagt af Tom og blev godkendt. 
 
Der arbejdes fortsat med løsning på øvrige køkkener, men Type-5 lejlighederne er så dårlige, at de 
må have 1. prioritet.  
  
Ad 6) 
Det pointeres at man  ikke  lejer Forsamlingshuset med service/porcelæn fra Hullet. 
 
Forsamlingshuset trænger til renovering. Der arbejdes med forslag til køkken i forsamlingshuset. 
 
Afdelingsbestyrelsen opfordres til at undersøge mulighed for køkken i supplementsrum. 
 
Referent: Merete Jensen 


